
Lyngby Fotoklub bestyrelsesmøde, den 20-4-2021 

Side 1 

Referat af LF bestyrelsesmøde 

Tid og sted: Den 20-4-2021 kl. 19.30 via Jitsi. 

Deltagere: Finn Worsøe, Carsten Selvang, Jan Jürgensen, Palle Jensen og Jørgen Fynsø. 

Afbud: Hans Hove 

Dagsorden  
1. Valg af referent og godkendelse af dagsorden 

2. Forberedelse til generalforsamlingen den 12-5-2021 kl 19.00 

3. Klubbens drift i corona-tiden – adgang til klublokalet 

4. Eventuelt 

Ad punkt 1) valg af referent 
Dagsorden blev godkendt. 

Jan blev valgt som referent. 

Ad punkt 2) forberedelser til generalforsamlingen 
2a: Generalforsamlingen finder sted den 12-5-2021 kl. 19 

o Vi har reserveret lokalet i Fuglevad Vandmølle. 

o Indkaldelse til generalforsamlinger er udsendt til alle medlemmer den 14/4. 

o Vi vil bede Poul R om at købe vand mm. 

o Eventuelle forslag fra medlemmerne skal være fremsendt den 4-5-2021. 

o Bonnie vil være dirigent. 

o Mogens Ø har påtaget sig at skrive referatet. 

o Finn W vil skrive klubbens årsberetning. 

o Jan J forbereder kassererens beretning. 

o På valg er Finn W og Jørgen F, som begge er villige til at fortsætte. 

o Ikke på valg er Hans H, Jan J, og Carsten S. 

o Hans ønsker ikke at fortsætte som formand. 

o Palle J (suppleant), Carsten S (billedsekretær), Ove T (revisor) – alle er villige til at fortsætte. 

o Vi holder et konstituerende bestyrelsesmøde straks efter generalforsamlingen den 12/5. 

o Det første regulære bestyrelsesmøde vil blive indkaldt til den 1-6-2021. kl. 19:30. 

Ad punkt 3) klubbens drift i corona-tiden 
Kommunen har sendt ny vejledning for foreninger i corona-tiden, og næste omgang vejledninger forventes 
at komme den 6. maj. De forventes at tillade indendørs klubaktiviteter for alle aldersgrupper.  

Dermed vil LF kunne åbne for brug af klublokalet med printer og fotostudie. 

Jan havde forberedt en skrivelse til klubbens medlemmer herom, skrivelsen blev reviewet under mødet. 

For ordens skyld vil Jan kontakte kommunen, så vi bliver helt sikre på hvor mange, der kan komme til. 

Ad punkt 4) eventuelt 
Hans har  desværre fået kræft i spiserøret. Da Hans gerne vil fortsætte i bestyrelsen dog måske med en lidt 
nedsat indsats, og vi andre gerne vil trække på Hanses viden, har vi indtil generalforsamlingen taget Hanses 
opgaver over. Finn vil tage sig af formands beretningen. Efter generalforsamlingen vil bestyrelsen 
konstituere sig med de justeringer der eventuelt kan komme 

 


